

企業社會責任及永續發展政策聲明

Policy Statement for Corporate Social Responsibility and Sustainable Development

尼得科超眾科技股份有限公司，係一資訊產品散/傳熱零組件之專業設計及製造商。本公司認識到到作為社會的一份子，聯合國永續發展目標對於企業永續經營是重要的社會責任。我們承諾全力遵行相關法令規章及行業標準，並投入資源以達成聯合國永續發展目標。茲承諾如下：

Nidec Chaun-Choung Technology Corporation is a manufacture of cooling solution and components provider for electronic devices. We fully implement the corporate social responsibility, comply with business ethics and protect the rights of employee by our all dedication for fulfilling relative legal regulations and business codes with our following commitments.

法規遵循 Legal Compliance

堅守政府法令規定，關注法規更新修訂，定期評估公司的守規性，確保合法合規的經營。

Strictly follow the legal regulation of government. Keep attention on updated legal acts revising and periodically review the compliance of the Company to ensure compliant operation.

道德誠信 Ethic and Integrity

遵守高道德標準，任何內外部利害關係者均可對本公司或其同仁違反道德的行為舉報。

Comply with higher ethical standards. All internal and external stakeholders have rights whistleblowing on any action against ethic of the Company.

公司治理 Corporate Governing

積極且均衡地發展客戶、員工、股東與所有利害關係人的利益。

Actively enlarge with even balance the interests of our customers, employees, stockholders and all internal and external stakeholders.

環境永續 Environmental Sustainable

面對氣候變遷的挑戰，落實節能減碳，減少污染排放，促進環境永續發展。

Take the challenge of climate change by implementation of energy saving and carbon reduction. Reduce the pollution emissions for promoting the environment sustainable development.

社會公益 Social Welfare

強化產學合作，並將資源投入社會公益，鼓勵同仁參與各類社區發展或協助弱勢的活動。

Enforce cooperation with academy. Dedicate the resources to social welfares. Employees are encouraged to participate in various activities of community development or vulnerable assistance.

董事長 Chairman : 